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Närvarande
Stefan Revestam
Lennart Olov Ingemar Andersson
Per Vässmar
Lars Ekstedt
Conny Ulvestaf
Anders Jonsson
Anna Grönvall

Frånvarande
Stefan Hertz
Micael Petrik
Bengt Olov Staffas

1. Mötets öppnande
Anders Jonsson öppnar mötet.

2. Val av justeringsperson
Beslöts att välja Conny Ulvestaf som justeringsperson.

3. Godkännande av dagordning
Beslöts att godkänna dagordningen.

4. Föregående protokoll
Beslöts att lägga föregående protokoll till handlingarna.

5. Rapporter i korthet
Vi var i SMFF den sista december 2023 till 2 993 medlemmar varav 275 juniorer. Totalt har vi 140
klubbar. Totalt har vi ca 260 piloter med tävlingslicenser.

5.1 Kansliet

Licensmodulen för tävlingslicenserna - den kommer inte att stängas ner förrän tidigast sista juni.
Beslöts att det i första hand är Cardskipper som gäller (huvudalternativet), men utöver det kan
klubbarna hjälpa till att registrera.
 



MSB verifiering - MSB vill ha konfirmerat av SMFF om den som söker om tillstånd att hantera
nitrometan. Hittills har vi hanterat det så att den som har löst tävlingslicens blir godkänd eftersom
den personen håller på med modellflyg på avancerad nivå.
Beslöts att SMFF fortsätter att hantera frågan som tidigare.
 
Frankeringsmaskin - SMFF har ny frankeringsmaskin som är billigare.

5.2 VO Bredd

Bosön - Bredd var med och sponsrade arrangemanget i julas 2023.
 
Växjö - Växjö RC-klubb har fått ok på sponsring för sitt inomhusflyg den 27 januari 2024.
 
Det finns ett antal kurser på gång (diskussionskväll om solceller för laddning på fält, cad-kurs,
3D-printing, grundkurs om vad en elmotor är m.m.)

5.3 VO Elit

Elit har redovisat talangstöd och elitstöd och fått godkänt av Flygsport.
Vi har gjort väldigt bra ifrån oss och har en hel del LOK-stöd så vi får mer pengar för talangstöd
nu i år - 97 000 kr (25 000 mer än förra året)!
 
Elit har bett att få in verksamhetsberättelse och verksamhetsplan från respektive GS. Nästa
vecka kommer Elit skicka ut budgetmall så att respektive GS kan fylla i och skicka in till Conny.

5.4 CIAM

Per Findahl har varit på CIAM-möte.

5.5 Tävlingslicenser

Licensmodulen i IdrottOnline verkar bli kvar till till halvårsskiftet 2024 så vi kan hantera licenserna
där ett tag till.
 
Beslöts att skriva en proposition där vi föreslår förbundsmötet att delegera beslut om avgifterna
för tävlingslicenserna till styrelsen att besluta om när vi har information om hur hantering av
licenserna kommer se ut framöver.

5.6 Tävlingsregler

Vi behöver uppdatera alla tävlingsregler per klass, och när vi skickat in det till Flygsport bör de
kunna godkännas inom ett par veckor. Anders Jonsson har undersökt möjligheten att få samma
tidsplan som övriga flygsportgrenar, men svaret blev att vi behöver ha nya regler redan för 2024.
Elit ordnar snarast möjligt förslag på uppdaterade regler för att skicka för godkännande till
Flygsport.

5.7 Modellflygfält

Ansökningar 2024 - det blir endast en beslutsomgång per år från Transportstyrelsen (hösten
2024).
 
Avregistreringar - det är upp till varje klubb att meddela om ett fält ska avregistreras.



5.8 Luftrummet

Inget att rapportera

5.9 Klubbärenden

En ny Föreningsansökan/Idrottsansökan har skickats till Svenska Flygsportförbundet med
följande information:
 
 SF/MO: Svenska Flygsportförbundet
 Namn: F4 Skalaflygsällskapet ”F4 SFSS”
 Organisationsnummer: RF bistår med ansökan till Skatteverket
 RF-NR: Saknas värde
 Adress: Niclas Olsson
         Villagatan 11
         25354  MÖRARP
 Telefonnummer Förening: 0735575429
 Kommun: Helsingborg
 Kommentarer: Saknas värde
 
 Ordförande: Saknas värde
 Kassör: Saknas värde
 Kontaktperson/Idrottsansvarig: Niclas Olsson (niclas@cobton.se)
  Firmatecknare: Firmateckningsrätten är delegerad enligt föreningens stadgar av styrelsen till två
styrelseledamöter gemensamt (vilka som helst).
 Företrädare av ansökan: Niclas Olsson (niclas@cobton.se)
 
Beslöts att godkänna den nya klubben F4 Skalaflygsällskapet "F4 SFSS". Vi direktjusterar denna
punkt.

5.10 Kommunikatör

 
Beslöts att fortsätta med kommunikatör under 2024.

5.11 MFK Direkt

MFK har ca 57 medlemmar.

6. Kassörens rapport
2023 har verksamheten kommit igång vilket innebär att Elits pengar från pandemiåren nyttjats i
år.
 
I och med att vi inte haft någon ideell resurs som kunnat arbeta med hemsidan så har
kostnaderna dragit iväg liksom även kostnader för support till klubbarna för Idrott-online.

7. Inkomna skrivelser
IMAC
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Anders Jonsson och Conny Ulvestaf kommer träffa representanter för IMAC för att diskutera
deras roll i SMFF.
 
Lars Strågen
Beslöts att: Anders Jonsson skriver ihop ett svar till Lars.

8. Uppgifter
Genomgång av uppgifter i Hippoly, tillkommande/klart
 
Conny Ulvestaf väntar in uppgifter från de olika GS för att kunna summera kandidater till Stora
Grabbar & Tjejers märke inför årsmötet.

9. Organisationsutredning
Flygsportförbundet startar en grupp för utredning hur organisationen ska se ut i framtiden. De
önskar representation från grenförbunden.
 
Beslöts att Conny Ulvestaf och Anna Grönvall är med vid första mötet så ser vi hur vi
representerar SMFF efter det.

10. Försäkringar
Stefan Revestam har sammanställt enkätsvar och kommer dra resultatet på Förbundsstämman.

11. Förbundsmöte 2024
Beslöts att styrelsen samlas fysiskt, och kommer vara i Stockholm.

11.1 Kallelse

Beslöts att skicka ut påminnelse.

11.2 Röstlängd

Röstlängd finns klar.

11.3 Verksamhetsberättelser/planer

Conny Ulvestaf börjar få in verksamhetsberättelser och verksamhetsplaner från de olika
grenarna.

11.4 SMFF - RCFF

Inget att rapportera.

12. Forumet
Stefan Revestam jobbar med det och ser om han kan hitta en lösning.

13. Övriga frågor
Inga övriga frågor.



14. Nästa möte
Beslöts att nästa möte sker den 12 februari 2024.

15. Mötets avslutande
Anders Jonsson avslutar mötet.


